

NO. SOALAN : 36

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN

**DARIPADA : YB. DATO' TAKIYUDDIN BIN HASSAN
[KOTA BAHRU]**

TARIKH : 20 MAC 2014

SOALAN :

YB. Dato' Takiyuddin Bin Hassan minta **MENTERI PELANCONGAN DAN KEBUDAYAAN** menyatakan apakah program khas yang dirancang untuk diadakan di negeri Kelantan bersempena dengan Tahun Melawat Malaysia 2014.

JAWAPAN : DATO' SERI MOHAMED NAZRI ABDUL AZIZ
MENTERI PELANCONGAN DAN KEBUDAYAAN

Tuan Yang di-Pertua,

Bagi menyemarakkan lagi kempen Tahun Melawat Malaysia 2014 di negeri Kelantan, Kementerian Pelancongan dan Kebudayaan telah mempromosikan beberapa acara pelancongan di negeri Kelantan di dalam Kalendar Acara dan Festival Tahun Melawat Malaysia 2014. Di samping itu juga, bersempena dengan kempen Tahun Melawat Malaysia 2014 Kementerian Pelancongan dan Kebudayaan akan menganjurkan empat acara berdasarkan empat konsep utama di peringkat negeri Kelantan yang berasaskan konsep Citrawarna, Citrarasa, Festival Muzium dan Festival Seni. Empat-empat program acara ini akan menonjolkan keunikan budaya dan seni negara dalam bentuk festival dan akan mempamerkan budaya satu Malaysia, kepelbagaian makanan, seni serta sejarah Malaysia.

Antara acara-acara di negeri Kelantan yang dipromosikan sempena Tahun Melawat Malaysia 2014 adalah:

- i. Karnival Seni Budaya Kelantan pada 4 hingga 7 April 2014;
- ii. Pesta Wau Antarabangsa Kelantan yang akan diadakan pada 28 hingga 31 Mei 2014; dan
- iii. *Kelantan International Rock Climbing Challenge* pada 14 hingga 15 Oktober 2014.

Tuan Yang di-Pertua,

Bagi menyemarakkan lagi sambutan Tahun Melawat Malaysia 2014 di negeri Kelantan, Kementerian Pelancongan dan Kebudayaan telah menganjurkan sambutan VMY 2014 *Grand Reception* di pintu masuk utama negeri Kelantan. Sambutan tersebut telah diadakan di Kompleks CIQ Rantau Panjang dan di Lapangan Terbang Sultan Ismail Petra, Pengkalan Chepa pada 1 Januari 2014 bagi menyambut kumpulan pelancong pertama yang mengunjungi negeri Kelantan sempena Tahun Melawat Malaysia 2014.

Selain daripada penganjuran acara-acara pelancongan, Kementerian Pelancongan dan Kebudayaan melalui Tourism Malaysia telah melancarkan Cuti-Cuti 1Malaysia *1001 Packages* yang meliputi 1001 pakej pelancongan domestik yang ditawarkan kepada pelancong asing dan tempatan. Daripada 1001 pakej tersebut, sebanyak 58 pakej pelancongan adalah pakej yang ditawarkan oleh agensi-agensi pelancongan dari negeri Kelantan ke tempat-tempat menarik di seluruh negeri Kelantan.

Sekian, terima kasih.